
Miniszteri pénz műszerre 
László Tibor képviselő' bejelentette az 

önkormányzat múlt szerdai ülésén, hogy 
közbenjárására Gógl Árpád egészségügyi 
miniszter a Fidesz legutóbbi kongresszu
sán ötmillió forint támogatást ígért a celli 
kórháznak egy fontos műszer beszerzésé
hez. „ L e h e t n e többször is ilyen kong
resszus" - nyugtázta a bejelentést Makkos 
István polgármester. 

Xincs új a Síyl ..alatt" 
Kérdésként hangzott el a legutóbbi köz

meghallgatáson, hogy mi van a leendő cell
dömölki ipari parkban már több mint egy 
éve területet vásárolt Styl korábban beha
rangozott új üzemének építésével. A hiva
talos válasz szerint semmi új hír nincs. Nem 
lehet tudni tehát azt sem, meddig és miért 
vár ki a beruházással a nagy hírű szombat
helyi vállalat. 

Miért nem ünnepel a város? 
Tima László alpolgármester is részt vett 

a közelmúltban Lentiben a Celldömölkkel 
egyidőben várossá avatott település idei, 
egyébként minden évben szokásos ünnep
ségén. Vajon miért nincs Celldömölkön is 
minden évben ilyen megemlékezés? - tet
te fel a költőinek tetsző kérdést az alpol
gármester, aki egyúttal elismerően szólt a 
lentiek hagyománytiszteletéről. 

Megbízott 
igazgatója vau 

a EMK-nak 
Öt évre szóló kinevezés helyett 

mindössze egy esztendőre kapott 
megbízást a K M K igazgatói állá
sára Pálné Horváth Mária (képün
kön), az intézmény eddigi vezető
je. Egyedül ő pályázott a tisztség
re, ám a képviselő-testület mégis 

elállt a kinevezéstől, mert - a hi
vatalos indoklás szerint - a KMK-t 
is érinti az elhatározott intézmé
nyi átszervezés. A részletekről kö
vetkező lapszámunkban írunk. 

Hol van a kultúrát igénvlő közönség? 

Énekmondók Jugoszláviából 

A Magyar Kultúra Napja alkal
mából rendezett celldömölki ünnep
ség vendége volt a jugoszláviai 
Óbecséról érkezett Prima Vista 
együttes. Szerda László cnekmon-
dó és barátai vajdasági és kárpátal
jai magyar költők megzenésített ver
seit adták elő. A négy tagú együttes 
1997-ben alakult, a verseket maguk 
zenésítik meg, hegedű, furulya és 
gitár kísérettel éneklik azokat. Ze
néjükről, ízes magyar beszédükről 
bárki példát vehetett volna. Sajnos 
azonban a K M K munkatársain és 
másik 10 személyen kívül más nem 
akart tanulni a kortárs költők verse
iből. Pedig 600 meghívói küldtek 

szét a városban. Egy nappal koráb
ban a könyvtárban Makkos István 
polgármester örömét fejezte ki, hogy 
a millennium évében a szokásosnál 
több kulturális rendezvény lesz vá
rosunkban. Ha az egyik legérdeke
sebb programra 13-an voltak kíván
csiak, akkor a többire hány ember
nek lesz ideje - igénye - elmenni. A 
jelek szerint Celldömölkön a legfon
tosabb, hogy foci, kézi, lóverseny, 
judostb. program minél több legyen. 
A többivel meg csak nyílt levelek 
kapcsán érdekes foglalkozni. 

A Prima Vista együttes celldömöl
ki fellépését a CIKLOP KFT Cell
dömölk támogatta. K. N. 

Az Antarktisz 
Celldömölkre 

költözik 
A Kemenesal já i Műve lődé

si Közpon t galér iá jában feb
ruá r 10-én d é l u t á n két e lő 
adással nyitja meg a nagykö
z ö n s é g n e k Nagy Ba lázs , az 
E L T E t e r m é s z e t t u d o m á n y i 
földrajz t a n s z é k é n e k t a n á r 
segéde az Anta rk t i sz ró l szó
ló kiá l l í tását . 

D é l u t á n fél 3-kor az á l ta
l ános i s k o l á s o k a t , míg este 
fél 6-kor a közép i sko l á soka t 
és a fe lnőt teke t várják a szer
vezők. 

Ce l ldömölk a második hely 
Magyarországon (a Budapes
ti Természet tudományi Múze
um u tán ) , ahol l á tha tó a kiál
lítás és ha l lha tó Nagy Balázs 
diafilmekkel szemlél te te t t úti 
é l m é n y b e s z á m o l ó j a az A n 
tarkt iszról . 

Az é r d e k l ő d ő k há rom hé
ten keresztül (márc ius 1-jéig) 
láthatják a kiállí tást . A belé
pés díj talan. 

V. V. 

A pityerváriak nem ellenzik az alapút megépítését 
Szálai József képviselő nyilatkozik a felüljáró elbontásáról 

Mint azt lapunkban megírtuk, a vasúti felüljáró lebontása ellen a 
képviseló'-testület tagjai közül Szálai József, a pityervári városrész vá
lasztókerületi képviselője tiltakozott a leghevesebben. Lapunk felkí
nálta a lehetőséget a képviselőnek, hogy véleményét kifejthesse. O 
akkor nem élt ezzel, mivel január 25-én a felüljáró sorsával kapcso
latban úgynevezett helyszíni bejárás volt, s a részletek megismerése 
után kívánt nyilatkozni. Szavát megtartotta, ám időközben a vélemé
nye megváltozott. 

-Szálai űrt Mi volt az Ön erőiéi- - T i l t akozásomnak több oka 
jes tiltakozásának az oka a felüljá- volt. Először is: ki kellett volna 
ró ügyében? (Folytatás a 3. oldalon) Az ir* öbb búcsú is lesz a városban. Elsőként a vasúti felüljárótól... 
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Jemené* 
Többletbevétel 

a kórházban 
A170 magyar kórház és egyéb betegellátó intézet 1999. decemberében 

- költségvetési forrásból - összesen 2,6 milliárd forint nem várt többlet
bevételhezjutott. 

Ezt az összeget a kormány a betegellátásban közvetlenül résztvevők -
nek, a többnyire három műszakban dolgozóknak, nővéreknek, asszisz
tenseknek, kisegítőknek és orvosoknak szánta. 

A celldömölki kórháznak - teljesítményének arányában - az Országos 
Egészségbiztosítási Pénztár 4 millió 640 ezer forintot utalt át. 

KemenespáUán 
faluház építését tervezik 

Kemenespálfán a tűzoltószer
tár helyén tervezik felépíteni a 
f a l u h á z a t . A m u n k á l a t o k h o z 
egyelőre még nem tudnak hoz
zákezden i , mert a fa luházépí 
tést t ámogató központi pályázat 
ke r e t ében szere tnék felépíteni 
az in tézményt . A te lepülés ren
delkezik azzal az ö s s z e g g e l , 
amely e l e g e n d ő saját e r ő n e k 

tűnik az ép í tkezéshez , de ter
mésze tesen b íznak abban, hogy 
központ i pályázati pénzt is sike
rül szerezni. 

Nagy szüksége van a község
nek a f a luház ra , hiszen nincs 
ho l m e g t a r t a n i a k ö z ö s s é g i 
programokat, s a fiataloknak is 
hiányzik egy hely, ahol összejö
he tnének . 

Májusban szuperbike-
bajnokság a Pannónia-ringen 

Május 21-én az ostffyasszonyfai Pannónia-ringen rendezik meg a 
nyílt német szuperbi ke-bajnokságot. A versenyzők 1997 óta rendsze
res vendégei a Pannónia-ringnek. A 750 és 1000 köbcenti közötti jár
művek mellett egy újdonságot is megcsodálhat a közönség. A Pro 
Superbike szervezői életre keltettek egy új sorozatot, az úgynevezett 
Powerbike-bajnokságot, amelyben csak olyan óriási lökettérfogatú mo
torkerékpárok vesznek részt, amelyek szinte azonosak az utcán gyor
suló bigbike-okkal. 

Ismét vasutassztrájk 

Február elsején nulla órától ismét vasutassztrájk kezdődött Magyar
országon. Értesüléseink szerint ebben a sztrájkban a celldömölki vas
utasok közül csak kevesen vettek részt, a mozdonyvezetők viszont va
lamennyien sztrájkoltak. Ez éppen e legendő ahhoz, hogy megbénul
jon a vasúti közlekedés. Felvételünk a sztrájk 9. órájában készült a 
celli vasútállomáson. Völgyi L . 

Elkerülhetetlen lesz 
az intézmény-összevonás? 
Megoldja-e a város pénzügyi nehézségeit, ha összevonják az iskolá

kat? Meddig lehet halogatni a döntést, bizonytalanságban tartva az 
ott dolgozókat? Milyen mértékben sérül az iskolák kialakult arcula
ta? Ezekre a kérdésekre is keresték a választ a képviseló'-testület feb
ruár 2-i ülésén, ahol az alap- és középfokú nevelési-oktatási intézmé
nyek szerkezetének átalakítása volt napirenden. 

Ajelenlegi intézményszerkezet Nagy 
1992-ben és 1994-ben alakult k i , 
amikor 3 helyett 5 önálló óvodát 
hoztak létre, illetve az általános is
kolák száma h á r o m r ó l négyre 
nőtt. Az intézményi összevonáso
kat a pénzügyi szempontok mel
lett a gyereklétszám csökkenése 
is indokolja, hangzott el az elő
terjesztésben. 2000. szeptember 
l-jétől várhatóan egy csoporttal 
c sökken az óvoda i gye rek lé t 
szám. Az általános iskolákban az 
egy tanulócsoportra jutó átlaglét
szám 21 (a megyei átlag 19,8), ez 
megfelel a közoktatási törvény
ben meghatározott átlaglétszám
nak. Az első osztályba lépők szá
ma 2001-től csökken. A celli vá
rosrészen 2000-ben 120 elsős vár
ha tó 5 tanu lócsopor t t a l , 2001-
ben 84, 2002-ben 92, 2003-ban 
94,2004-ben 71,2005-ben 80, így 
3-4 tanulócsoport indítható. Az 
alsósági és izsákfai városrésze
ken 24 és 38 között mozog a lét
szám, évente egy-egy első osztály 
működtetésével . 

Az általános iskoláknak a mű
ködési kiadások tekintetében nin
csenek tartalékai. A Berzsenyi és 
a Gayer iskolákban a munkaerő-
szükségletnek megfelelően tör
tént a közalkalmazott i létszám 
csökkentése. Az Eötvös iskolában 
a p e d a g ó g u s l é t s z á m l eép í t é se 
nincs arányban a tanulólétszám 
csökkenésével. Ezek ismeretében 
a testület úgy döntött , hogy 2000. 
július 31-ig az Eötvös iskolában a 
napközis csoportok számát 10-ről 
8-ra, a közalkalmazotti létszámot 
4 fővel kell csökkenteni, a Berzse
nyi iskolában 15 (tanulócsoport) 
helyett 13-ban kell az okta tás t 
megszervezni, a közalkalmazotti 
létszámot szintén 4 fővel kell csök
kenteni. 

Kál
mán képviselő 
szerint az intéz
mények műkö
dését muszáj ra
cionalizálni, de 
ez nem biztos, 
hogy Összevo-
nástjelent. Fehér László képviselő 
(képünkön) kiemelte, hogy az is
kolákra fordított összeg nagy része 
állami támogatás. Az általános is
kolák a város pénzéből városi felada
tot látnak el, szemben például a mű
velődési központtal, a könyvtárral 
vagy a középiskolákkal, ahol a vá
ros bevételei a régi járási körzet fel
adatellátását biztosírják. Makkos Ist
ván polgármester elmondta, hogy 
nem csak az oktatási intézményeket, 
hanem a művelődési intézmények 
működését is át kell tekinteni. Javas
lattal élt, mely szerint Alsóságon az 
iskola és a művelődési otthon mű
ködését összekapcsolják. Ez több 
előnnyel is járna, hiszen lenne pe
dagógus, aki ellátná a feladatot, az 
iskola épületei helyet adhatnak a 
programoknak, így a kultúrház is 
hasznosítható lenne másra. 

Úgy tűnik, most már csak az Eöt
vös és a Gayer iskolák, illetve az 
óvodák sorsáról kell gondoskodni. 
A fejlesztési tervet júniusig készí
tik el. Az intézmények összevoná
sának határideje 2002. július 31., i l 
letve döntés szerint. A kérdés már 
csak az, hogy a „döntés szerint" mit 
jelent. 2001-et vagy már 2000-et. A 
gyerekek valóban ott kezdik-e el a 
tanévet, ahová szüleik hamarosan 
beíratják Őket. Szükség van-e való
jában arra, hogy egy jól működő 
közoktatás intézmény-összevonás
sal hátrányosabb helyzetbe kerül
jön, amikor talán intézményeken 
belüli megoldásokat lehetne to
vábbra is keresni? T. G. 

IIIRDET9IÉXT 
Celldömölk Város Önkormányzata vállalkozásba adja a Koptik utca 
4. szám alatti SZIKRA FILMSZÍNHÁZAT. A vállalkozó a filmvetí
tésen kívül egyéb tevékenységformákat is folytathat. 
Havi bérleti díj: 20.000 Ft. 
Jelentkezési határidő': 2000. február 25. 
A vállalkozásba adás részletes feltételeiről az alábbi címen lehet ér
deklődni: POLGÁRMESTERI HIVATAL, C E L L D Ö M Ö L K , Szent
háromság tér 1., 17-es számú szoba. Telefon: 95/420-122 
Több jelentkező' esetén versenytárgyalásra kerül sor. 
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A pityerváriak nem ellenzik az alagút megépítését 
(Folytatás az 1. oldalról) 
kérni a pityervári városrész lakó
inak a véleményét, mieló'tt a tes
tület elé került a probléma. Más
részt: ha már ez nem történt meg, 
elvárható lett volna, hogy a város
rész képviselőjét - aki személy 
szerint én vagyok - meghívják 
arra a bizottsági ülésre, ahol ez 
volt a téma. Harmadszor - de nem 
utolsó sorban - aggasztott a kér
dés, hogy a felüljáró elbontása és 
az aluljáró használatba vétele kö
zötti időszakban az óvodás- és is
koláskorú gyermekek hogyan jut
hatnak el veszélyeztetés nélkül az 
óvodába, iskolába. 

- Ön hogyan szavazott akkor 
azon az ülésen? 

- Természetesen „nem"-mel. 
- Történt azóta valami, ami az 

akkori véleményét befolyásolta? 
-Igen. Több pityervári lakost -

szám szerint mintegy ötvenet -

A nyíllal jelölt részen épül az alagút 

megkérdeztem, mi a véleménye a 
felüljáró kontra alagút ügyben. 
Nos, azt tapasztaltam, hogy a 
megkérdezettek 80 százaléka az 
alagutas megoldást jónak tartja, s 
20 százalékra tehető' azok száma, 
akik a felüljáró mellett vannak. 

- Ön jelen volt a bejáráson. Mon
dana valamit a részletekről? 

- Az alagutat a közúti aluljáró 
mellett 5-6 méterre az állomás irá

nyába alakítanák ki. 2,5 méter ma
gas és 3 méter széles lesz, csapadék
elvezetéssel és belső'világítással. A 
pityervár felőli útszakaszon a köz
út mellett, a vasút felőli oldalon az 
alagút kialakításával egy időben 
gyalogjárdát építenek, melyet a köz
út felől szalagkorláttal, a vasút fe
lől támfallal védenek. A járda az 
alagút innenső oldalán is folytató
dik körülbelül a transzformátorhá

zig, s ott egy kijelölt gyalogos-átke
lőhely vezet át a túloldalra. 

- Mikorra várhatók a nagy vál
tozások? 

- Ha az időjárás közbe nem 
szól, február 21-én megkezdődik 
a felüljáró lebontása. Az aluljáró 
megépítését csak a tervek elkészí
tése és az engedélyek beszerzése 
után lehet megkezdeni. Ez április 
közepére várható. Átadása júni
usvégére jú l ius közepére tehető. 

- Mi lesz addig az óvodásokkal 
és az iskolásokkal? 

- A m í g az alagút a hozzá tarto
zó járdával el nem készül, az lát
szik a legjobb megoldásnak, hogy 
a merseváti iskolabusz hozná, vin
né őket. 

Szálai József elmondta még, 
hogy 2-3 hét múlva tisztázódhat 
minden kérdés, és akkor részle
tesen tájékoztatni fogják az érin
tett lakosságot. Völgyi László 

Betörők 
rendőrkézen 

Csaknem egy év óta okozott gondot a cell
dömölki rendőröknek és a károsultaknak az a 
betörobanda, amelynek tagjai folyamatosan 
fosztogatták a boltokat és az italboltokat. A 
gyanúsítottak decemberben, illetve január kö
zepén kerültek rendőrkézre. Összességében 
több mint félszáz - jobbára betöréses - lopás 
terheli számlájukat. 

Molnár Lajos alezredes, a kapitányság veze
tője elmondta, hogy nehéz volt a celli rendőrök 
dolga, mert szinte lehetetlennek tűnt az infor
mációszerzés, ugyanis a családtagok és a bűnö
zőket befogadók hallgattak, mivel folyamatosan 
kaptak a lopott holmikból. A jó helyismerettel 
rendelkező banda mindig előre megtervezte a 
bűncselekményeit, és általában közösen követ
ték el azokat. Az italboltokban elsősorban a 
nyeró'automaták érdekelték őket, ezeket kifosz
tották. Cselekményeikkel mintegy 3 milliós kárt 
okoztak, a pénzt felélték, vagy eljátszották. 

Tevékenységi területük általában Celldömölk 
és környéke volt, de okoztak kárt a sárvári kapi
tányság területén, Zalában és Veszprém megyé
ben is. Celldömölkön a vöröskeresztes boltot 
többször is feltörték, de „tiszteletüket tették" a 
dömölki ABC-ben, a mezőgazdasági boltban, 
A l sóságon az újvilág utcai boltban, 
Kemenesmihályfán, Gércén, Vásárosmiskén is. 

12 gyanúsított közül (számuk még emelked
het) ketten - akik más bűncselekményeket is 
elkövettek - börtönben vannak, ketten bírósági 
előzetes letartóztatásban várják sorsuk további 
alakulását. A gyanúsítottak között van egy fia
talkorú is. 

A bűnesetek részleteinek tisztázása, további 
elkövetők felkutatása jelenleg is folyamatban 
van. Völgyi L . 

KINEK AJÁNLJUK 
ADÓNK EGY SZÁZALÉKÁT? 

KRESZNERICS 
FERENC 

KÖNYVTÁR 
Köszönjük, 

hogy az 1996. évi C X X V I . tv. alapján 
1998. évi jövedelemadója 1%-át 

könyvtárunknak ajánlotta fel. 
A 17.248 Ft támogatást az informatikai 

infrastruktúra fejlesztésére használtuk fel. 
Kérjük, hogy 1999. évi jövedelemadója 

1%-ával továbbra is támogassa 
könyvtárunkat! 

Számlaszámunk: U 747044-15425966 

GATER GYULA 
ÁLTALÁNOS 

ISKOLA 
Kérjük, hogy a rendelkező nyilatkozatot 

az alábbiak szerint töltse ki , aki 
alapítványunkat támogatja: 

A kedvezményezett adószáma: 
18882696-1-18 

A kedvezményezett neve: 
GAYER GYULA ÁLTALÁNOS ISKOLA 

DIÁKÖNKORMÁNYZATI 
MUNKÁJÁNAK ELŐSEGÍTÉSÉÉRT 

ALAPÍTVÁNY 

KEMENESALJA KORHÁZÁÉRT 
ALAPÍTVÁNY 

Élve a törvény adta lehetőséggel, ismételten felhívással fordulunk Önhöz, hogy a 
személyi jövedelemadója 1%-át 

kórházunk alapítványa javára felajánlani szíveskedjen. Ez a támogatás Önnek semmibe 
nem kerül, csupán szabad rendelkezési jogot biztosít adójának 1%-áról. 

Az alapítványunk neve: 
K E M E N E S A L J A KÓRHÁZÁÉRT ALAPÍTVÁNY CELLDÖMÖLK 

Alapítványunk adószáma: 19245450-1-18 
Alapítványunk minden feltételnek megfelel, közalapítvány, és a bíróságon 3 évnél 

régebben bejegyzett. 
Köszönettel: dr. Pörneczi Károly s. k. Kemenesalja Kórházáért Alapítvány Kuratórium Elnöke 

dr. Rakonczai Ervin s. k. orvos-igazgató 
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Gyertyák és elemlámpák világítottak az evangélikus templomban 

Ökumenikus imahét volt Celldömölkön 
Január 17-e és 23-a között öku

menikus imahét volt Celldömöl
kön. Dr. Koltai Jenő" alsósági es
peres-plébánossal beszélgettünk 
erről. 

- Az ökumenikus imahét célja 
a lapjában véve a keresztények 
egysége. Az erre irányuló törek
vés 1740 körül kezdődött Skóciá
ban egy anglikán lelkész javasla
tára. Magyarországon 1968-ban 
kezdődtek el az ökumenikus ima
hét eseményei . Ekkor állí totta 
össze az Egyházak Világtanácsa 
Hi t és Egyházszervezet Bizottsá
ga, valamint a Keresztény Egység 
E lőseg í t é sének Pápai Tanácsa 
közösen az imahét programját. Az 
idei év különösen jelentős, hiszen 
január 18-án az egyház 2000 éves 
történetében először fordult elő, 
hogy a pápa nem egyedül, hanem 
a Canterbury-i érsek és Konstan

tinápoly pátriárkája, valamint 25 
egyház magas rangú képviselője 
társaságában nyitotta meg a Szent 
Kaput. Ehhez kapcsolódtunk mi 
itt Magyarországon is - adott rö
vid történelmi tájékoztatót Koltai 
esperes úr. 

- Melyek voltak a helyszínei az 
ökumenikus imáknak, istentisztele
teknek? 

-Egy meghatározott rend sze
rint ott voltunk városunk vala
mennyi templomában. Igét hirde
tett rajtam kívül Kovács Ferenc 
káp lán , Nagy Péter p l é b á n o s , 
Sághy András lelkész, Szakos 
Csaba segédlelkész, Szentpály-
Juhász Imre lelkész és Vető' Ist
ván esperes is. (A betűrendes sor
rendet a szerző választotta.) Az is
tentiszteletek sorából kiemelném 
azt, amit a celldömölki evangéli
kus templomban tartottunk. A 
viharos erejű szél miatt áram nél
kül maradt a város. A hívek elem¬
l á m p á k a t tartva igyekeztek a 
templomba, ahol katakombákra 
emlékeztető sötétség fogadott. Az 
oltáron mintegy 15 gyertya adta a 
fényt, s ez különös hangulatot 
árasztott . A kóruson 3-4 elem
lámpáva l v i l á g í t o t t a k , l ábba l 
nyomták a fújtatót, hogy orgonál

ni lehessen. M i elemlámpa fényé
nél olvastuk a szentírási szövege
ket, de nagyon szép, és különle
ges hangulatú volt minden. A gi
tárral kísért ifjúsági kart külön is 
kiemelném. 

- Milyen volt az istentiszteletek 
látogatottsága? 

- A rendkívül kellemetlen idő
járás ellenére is szép számmal jöt
tek a hívek, én mindenképpen elé
gedett voltam a látogatottsággal. 

- Hogyan értékeli az ökumenikus 
imahetet az esperes úr? 

- A m i v á r o s u n k b a n nem újdon
ság, hogy a különböző felekezetű 
hívek egymás templomait, isten
tiszteleteit látogatják. Ez történt 
most is, és a lelkészek között is a 
legtökéletesebb volt az összhang. 
Az együtt imádkozás hangulatát az 
idén talán az is emelte, hogy az 
imahét mottója „Áldott legyen az 
Isten, aki megáldott bennünket 
Krisztusban" volt, s ez eleve ünne
pélyesebb, örvendetesebb hangu
latot adott, mint az előzőek. 

Völgyi L . 

Városfejlődés és regionalitás a 21. szazad küszöbén 
Beszélgetés dr. Lenner Tiborral Celldömölk várossá avatásának 21. évfordulója alkalmából 

Dr. Lenner Tibor tavaly védte meg a szegedi József Attila Tudo
mányegyetemen PhD doktori értekezését , amelyben a magyar 
kisvároshálózat átalakulásával, modernizálódásával foglalkozott. Az 
elmúlt évek politikai, gazdasági változásairól, ezek Celldömölköt is 
érintő'hatásairól beszélgettünk a gimnáziumban a tanár úrral. 

A várossá avatás óta eltelt 21 százalékát. Ennek ha tására vá-
évben két ízben változtak meg a 
magyaro r szág i v á r o s á l l o m á n y 
mozgatórugói - kezdte a beszél
getést. Az első ilyen korszakhatárt 
az 1980-as évek vége jelentette: 
1990-ig a magyarországi városok 
fejlődésében a felülről való irányí
tottság játszott szerepet, jelenleg 
pedig a települések - köztük a 
városok - a piacgazdaság feltéte
lei között, a „települések piacán" 
mérettetnek meg. Az ezredfordu
ló éveiben 1979 óta másodszor 
alakulnak át a városhálózatot for
máló mozgatórugók, amennyiben 
megvalósul o rszágunk E u r ó p a 
uniós csatlakozása. 

- Az elmúlt két évtizedben meg
lőném átalakulások előtt milyen ál
talános erők halottak az éppen vá
rossá avatott Celldömölkre? 

- A magyarországi városfejlő
désre befolyással volt a felülről 
irányított településhálózat-terve
zés. Az 1971-ben éle tbe lépett 
Országos Településhálózat-fej
lesztési Koncepció (OTK) ideo
lógiai okokból erősen városori
entált volt. Például az O T K so
káig a városoknak juttatta a tele
pülésfejlesztési eszközök 90-92 

roshálózatunk túlságosan homo
gen izá l t le t t . A k o n c e n t r á c i ó 
szabványosí tot t modell szerint 
tör tént : kevésbé vette figyelem
be a helyi adottságokat , a helyi
ek t é n y l e g e s i g é n y é t . Ennek 
eredményeként kevés egyedi ar
culatú város maradt. Az állami 
kormányzati irányítás, a szűkös 
tanácsi bevételek mellett fontos 
volt az állami nagyvállalatok ál
tal vezérelt iparosítás: telephely
politika vagy a települések finan
szírozása. Egy-egy leányvállalat 
telepítésekor nem nagyon vették 
figyelembe a te lepülés múltját, 
adottságait , így aztán szerves fej
lődésről nem beszélhetünk. Egy-
egy központi döntés hamar meg 
tudta változtatni a város korábbi 
funkciói t . P l á n e , ha o r szágos 
szinten befolyásos támogatói vol
tak. Egy dolog biztos: fejlettség
beli differencia akkor a telepü
lések között inkább a település-
hierarchiában elfoglalt hely mi
att alakult k i , ma viszont már a 
régiók közöt t i kü lönbségekrő l 
beszélhetünk. 

- Mi az oka az említett változá
soknak? 

- Ha teljesen nem is szűnt meg 
a településfejlődésnek a központi 
szabályozása - hiszen az önkor
mányzati bevételek több helyütt 
ma is alacsonyak, a fejlesztéshez, 
működtetéshez szükséges pénzek 
mintegy 2/3-át központi költségve
tés juttatja, mégis sok intézkedés 
növelte a városok önrendelkezé
sét. Pl.: önkormányzatok vagyon
hoz jutása, privatizáció stb. A gaz
dasági vagy más jellegű intézmé
nyek helyválasztása is ma már a 
piaci verseny szerint zajlik. Emiatt 
felértékelődtek a városok társadal
mi, földrajzi adottságai: forgalmi 
helyzet, infrastrukturális ellátott
ság, munkaerőpiac stb. A privati
záció, a magánvállalkozások nö
vekvő súlya és a beáramló külföldi 
tőke mára kezdi átrajzolni, tagolt
tá tenni a térszerkezetet. Ma a jö
vedelemszerzés lehetőségei hatá
rozzák meg egy-egy régió, azon 
belül a kistérségek, kisvárosok 
helyzetét: a befektetők a munka-

erőpiaci helyzetet, vállalkozásuk 
esélyeit mérlegelik. Ebből a szem
pontból azt é rdemes szemügyre 
venni, hogy a város hátrányos hely
zetű vagy inkább felértékelődő tér
ségben fekszik-e. 

- Milyen hatással lesz az EU-s 
csatlakozás a magyar városhálózat 
alakulására? 

- Az E U településpolitikájának 
megfelelően a súlypont Magyar
országon is a regionális gondol
kodásra helyeződik át. Eszerint a 
ma igen divatos vidékfejlesztési 
politika is csak úgy lehet sikeres, 
ha a kistérségek városi központ
jainak kisugárzó hatása erősödik. 
A sok tennivaló közül csak néhá
nyat említek: erősíteni kell a vá
rosok közti kooperációt. Gondo
lok itt a határon átnyúló városcso
portokra. Közeli példa az osztrák
magyar-szlovén hármas határ tér
ségében a l aku ló város i szintű 
e g y ü t t m ű k ö d é s , aminek egyik 
pólusa Szentgot thárd. Másrészt 

Megalakulhat az ipari park 
December végén kapta az értesítést az önkormányzat, misze

rint Celldömölk jogosult viselni az Ipari Park címet — tájékoztat
ta lapunkat Dummel Ottó, a polgármesteri hivatal műszaki osztá
lyának vezetője. A következőkben a területen lévő cégek igénybe 
vehetik a címmel bírók számára meghirdetett pályázati lehetősé
geket. Ezenkívül konkrétabb tárgyalásokat folytathat az Önkor
mányzat a területen lévő szabad telkek tulajdonosaival. T. 
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Egészségügyi szolgálat 
Központi orvosi ügyelet 

Cím: Csontváry-patika. Telefon: 95/423-742 
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FEBRUÁR 
10. csütörtök dr. Pánykó Magdolna 
11. péntek dr. Kovács Zoltán 
12. szombat dr. Nagy János 
13. vasárnap dr. Pánykó Magdolna 
14. hétfő dr. Szabó Ildikó 
15. kedd dr. Kovács Zoltán 
16. szerda dr. Gayer Tatjána 
17. csütörtök dr. Pánykó Magdolna 
18. péntek dr. Kovács Zoltán 
19. szombat dr. Nagy János 
20. vasárnap dr. Pánykó Magdolna 
21. hétfő dr. Bérdi Gusztáv 
22. kedd dr. Frommer Barnabás 
23. szerda dr. Nagy János 
24. csütörtök dr. Pánykó Magdolna 
25. péntek dr. Mesterházy Gábor 
26. szombat dr. Kovács Zoltán 
27. vasárnap dr. Sükösd Éva 
28. hétfő dr. Szabó Ildikó 
29. kedd dr. Gayer Tatjána 
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Gazdasági innoiíciö polusicmlclc 

| | | Elmaradón térség 

j ^ - ] Ipari sierkciclaialakltis térsége 

RutiliS léiség 

Munkanélküliséggel kQutó térség 

Kernjeién szcmponlbol 
kiemelten kezelendő léiség 

Átmencii. legyesgauiaságú térség 

Hatarmenli lírség. nem 
domináns kapcsolatokkal 

Kistérségek besorolása az Országos Területfejlesztési Koncepció szerint 

szükség van a különböző megyék 
közötti városkapcsolatok erősíté
sére, hogy például az Ajka -Pápa-
Celldömölk közötti megyehatá
ron fekvő falvak lakói a közeljö
vőben ne úgy érezzék, a „senki 
földjén" élnek. 

Ezzel szorosan összefügg a kis
városok gazdasági szerkezetének 
megújítása. Különösen fontosnak 

tartom a szolgáltató rendszerük 
minőségének javítását. Addig csak 
korlátozottan beszélhetünk a kis
városok térszervező erejéről, amíg 
a vidéki falvakból egy-egy munka
napot vesz igénybe u t a z á s s a l 
együtt, ha valaki bírósághoz, hiva
talhoz vagy éppen a munkaügyi 
k i rende l t séghez akar fordulni . 
Magára a városfejlesztésre is job-

ELŐFIZETŐI 
MEGRENDELŐLAP 

Ezennel megrendelem az Új Kemenesalja című hetilapot, amely
nek előfizetési díja 2000-ben 

• egy évre 1104 forint, 
• fél évre 552 forint, 

negyedévre 276 forint. 

Kérjük, az előfizetés időtartamát jelölje X-szel! 

Név: 

Cím: 

Dátum: Aláírás: 

A megrendelőlapot a celldömölki postahivatalba kérjük eljuttat
ja ni . Az előfizetésről ott adnak további tájékoztatást. 

Terjesztőket keresünk! 
Jelentkezőket keresünk az Új Kemenesalja című hetilap 

jutalékos rendszerben történő terjesztésére. 
Érdeklődni lehet a Kemenesaljái Művelődési Központban. 

ban oda kell figyelni: Milyen a vá
rosi élettér? Hogyan javítható az 
életminőség? Hogyan kezelhetők 
a szociális problémák? Az előb
bire mondok egy apró, de sokak 
közérze té t befolyásoló pé ldá t : 
Celldömölk sokáig büszkélkedhe
tett a város szívében szép parkja
ival, kiterjedt zöld területeivel. Az 
utóbbi években ezek v i ta tha tó 
okok miatt drasztikusan csökken
tek, beépültek, tönkrementek. Ha 
egy településen igazán erős és ha
tékony a civil szféra kontrollja, sú
lya, ilyen nem történhet meg. 

- A szavaiból az derült ki, hogy 
napjainkban a térszerkezetet alakí
tó kedvező vagy kedvezőtlen ténye
zők inkább térségi szinten hatnak. 
Celldömölk és környéke ilyen szem -
pontból milyen helyzetben van? 

- A vizsgálatok azt mutatják, 
hogy a celli kistérség az észak
nyugat-dunántúli régió gazdasági, 
társadalmi szempontból elmara
dott területének számít. Demog
ráfiai téren a kedvezőtlen iskolai 
végzettséghez elvándorlás, elöre
gedés társul. A munkanélküliek és 
a jövedelempótló támogatásból 
élők aránya nagyjából megegye
zik a régión belüli átlaggal. Elma
radott viszont az infrastrukturá
lis ellátottság. Különösen a vona
las infrastruktúra és a lakásellá
tottság muta tó i alacsonyak. Ez 
talán azzal is összefügg, hogy a 
térségben az ipari és a vállalko
zói aktivitás a mai napig nem 
meghatározó: az elmúlt években 
az ipari szektor területén lénye

ges változás nem állt be, azaz az 
ipar jelen van, de nem számít k i 
emelkedő jelentőségűnek. Az el
m a r a d o t t s á g je lei t hordozza a 
mezőgazdaság is. Sajnos városunk 
térsége nem bővelkedik turiszti
kai látványosságokban: egy-egy 
lehetőség kihasználásán túl nem 
jel lemző a turizmus. 

- Evvel a témával foglalkozik 
PhD doktori disszertációjában is. 
Hogyan összegezné röviden a Cell
dömölk előtt álló fejlődési lehető
ségeket? 

- Mindenképpen fontosnak tar
tom az ipari park létrehozását. Ez 
mintegy feltétele lesz a külső tőke 
által gerjesztett ipari fejlődésnek, 
a gazdasági szerkezet változásá
nak, megújításának. Nem szabad 
lemondani a meglévő infrastruk
túra következetes fejlesztéséről. 
Törekedni kell a szolgáltató szek
tor megújítására. A Ság hegy táji 
adottságai vonzóak, a szabadidő 
változatos eltöltése szempontjá
ból természeti környezete, klímá
ja kedvező. A város talán hasznot 
tud majd húzni a szőlő- és borkul
túra reneszánszából. Ehhez per
sze a külső kapcsolatokat is tuda
tosan, kitartóan kell ápolni, ami 
hosszú távon a város ismertségét 
növeli. Minderre látok már el
szántságot, az első lépések már 
megtörténtek a megfelelő irány
ba. A fejlődés záloga pedig az 
önkormányzat fogadóképessége, 
n y i t o t t s á g a az ú j d o n s á g o k r a . 
Gyors és látványos változásokra 
azonban nem számítok. 

Kovács Nóra 
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A személyeskedő, primitív stílus nem feltételez diplomát" 

Hozzászólás a Nyílt levélre adott válaszhoz 
Tisztelt Benke Csaba Úr! 
Mint az Alsósági Berzsenyi Lénárd Általá

nos Iskola egykori kisdiákja (1999. május 1-
jén tartottuk 30 éves osztálytalálkozónkat a 
Sághegyen), hogy szüló'faíumról ma is megfe
lelő'információkhoz jussak, előfizettem az Új 
Kemenesalja című lapra, lassan egy éve. Bár 
a lapot nem csak profi újságírók készítik, tet
szett a lap szellemi-morális értékrendje, kon
zervatív stílusa. A legutóbbi szám azonban 
némi csalódást okozott. 

Mint lapszerkesztésben is jártas újságíró, azt 
gondolom, lehetőséget kell adni a városlakók 
véleményének a lap hasábjain, még akkor is, 
ha az konfrontációkkal jár. A pro és kontra 
gondolatok kifejtése gyakran akár több lap
számban is folyamatosan megjeleníthető. Ter
mészetesen egy idő után a vitát lezártnak kell 
tekinteni. Szentendrén - intellektuális, művész
város lévén - az általam szerkesztett Szentendre 
és Vidéke című önkormányzati lapban gyak
ran adtam lehetőséget olvasói levelek közlésé
re. Azt szokták volt mondani: itA stílus maga 

az ember". Mint közéleti szereplője városunk
nak, úgy is mint újságíró, de mezei polgár is, 
különféle emberekkel kerültem kapcsolatba. Ily 
módon, és életem során is többször tapasztal
tam, hogy a kultúrált stílust nem feltétlenül a 
diplomák száma fémjelzi. 

Tarczi István minden bizonnyal szeretett vol
na rávilágítani bizonyos anomáliákra, hiányos
ságokra a Kemenesaljái Művelődési Központ 
működésével kapcsolatban. Megelőlegezem 
neki a bizalmat, hogy mindezt jó szándékkal 
tette. Azt azonban szeretném megjegyezni, 
mint radikális nemzeti érzelmű ember és új
ságíró, megdöbbentet t , hogy problémájával 
éppen Bolgár György műsorához fordult, mely 
műsort, amennyiben kompetenciám ezt lehe
tővé tenné, elsőként tiltanák be a médiában 
közönséges, durva, alpári hangneme miatt. 
Köztudott , hogy Bolgár György műsora nem 
az erkölcsi értékek megőrzésén munkálkodik. 
Volt szerencsém együtt dolgozni Lakatos Pál
lal, a Vasárnapi Újság főszerkesztőjével, aki 
itt él városunkban, és akit emberi tartása és a 

magyarság önbecsülésének megőrzéséért tett 
erőfeszítéseiért nagyra becsülök. Tarczi István
nak, panaszát ismerve, hozzá kellett volna for
dulnia. Ebben az esetben ugyanis a műsor 
szerkesztője és munkatársai - a sajtóetikai tör
vény értelmében - Önöket is megkérdezték 
volna. így lett volna tisztességes! 

És most néhány sorban Önről... Ön Tarczi 
István IQ-szintjét taglalja, miközben levelének 
hangneme rendkívül alpári, ízléstelenül szemé
lyeskedő. Ön betont öntene arra, aki kritikával 
él az Önök munkájával szemben. Bízom abban, 
hogy talán ma már Ön is érzi, hogy ez a szemé
lyeskedő, primitív stílus nem feltételez diplo
mát, és nincs helye e lap hasábjain. Még akkor 
sem, ha ez egy falusias, kisvárosi újság. Sajná
lom, hogy indulatból fogalmazott, és nem gon
dolt arra, hogy válaszának hangvételével - szán
déka ellenére - nem az Ön által elvárt reakció
kat váltja majd ki . 
2000. január 20. 

Üdvözlettel: 
Tarr Erika újságíró, Szentendre 

CELLDÖMÖLK VÁROS 
ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ¬

TESTÜLETÉNEK 
40/1999. (XII. 8.) sz. rendelete 

a helyi iparűzési adóról szóló, módosított 27/1998. 
(V 27.) sz. rendeletének módosításáról 

1. §. 
A rendelet 6.§. (1) és (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
(Az önkormányzat az évi adó mértékét) 
(1) Az értékesített termék, illetőleg végzett szolgáltatás net tó árbevé
telének 1,8 %-ában állapítja meg. 
(2) Azon vállalkozások esetében, amelyek az eladott áruk beszerzési 
é r tékének levonási jogával nem élhetnek, az árbevétel 1,7 %-ában 
határozza meg. 

2. §. 
A rendelet az alábbi 6/A.§-sal egészül k i : 
6/A.§. A tételes átalányadózó vállalkozók esetében a tételes adó évi 
összege 10.000 Ft. 

3. §. 
A rendelet 7.§. (2) bekezdése az alábbi francia bekezdéssel egészül k i : 
(Személyes adómentességet élveznek:) 
- C E L L - O X Y - M E D Kft. 

4. §. 
A rendelet 8.§. (3) bekezdése az alábbi francia bekezdéssekkel egé
szül k i : 
- Városi Televíziózásért Alapítvány 
- Óvodák eszközfejlesztése 

5. §. 
Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba, de rendelkezéseit 2000. 
január l-jétől kell alkalmazni. 

Celldömölk, 1999. december 8. 

Baranyai Attiláné dr. Makkos István 
jegyző polgármester 

CELLDÖMÖLK VÁROS 
ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ

TESTÜLETÉNEK 
46/1999. (XII. 8.) sz. rendelete 

a víz- és csatornaszolgáltatási díjak megállapításáról 

Celldömölk Város Önkormányzata az árak megállapításáról szóló 1993. 
évi C I V törvénnyel módosított 1990. évi L X X X V I I . törvényben ka
pott felhatalmazás alapján az ivóvíz- és csatornaszolgáltatási díjak meg
állapításáról az alábbiak szerint rendelkezik: 

1. §. 
A rendelet hatálya Cel ldömölk város önkormányza t i tu la jdonú 
víziközműből biztosított ivóvízszolgáltatás, valamint Celldömölk vá
ros önkormányzati tulajdonú víziközmű által biztosított szennyvízel
vezetés, szennyvíztisztítás és kezelés díjszabására terjed ki . 

2. §. 
(1) Az önkormányzat az ivóvízszolgáltatás, valamint a szennyvízelve
zetés, szennyvíztisztítás és kezelés szolgáltatás díját a rendelet 1. sz. 
mellékletében foglaltak szerint állapítja meg. 
(2) A víz- és szennyvízelvezetés, szennyvíztisztítás és kezelés szolgál
tatója a szolgáltatást igénybevevőkkel szemben e rendelet mellékleté
ben foglaltaknál magasabb árat érvényesen nem köthet k i . 

3. §. 
Ez a rendelet 2000. január l-jén lép hatályba. 

Celldömölk, 1999. december 8. 

Baranyai Attiláné dr. Makkos István 
jegyző polgármester 

l.sz. melléklet 

Celldömölk város önkormányzati tulajdonú vízi közműből biztosított 
ivóvízszolgáltatás, szennyvízelvezetés, szennyvíztisztítás és 

kezelés szolgáltatási díjai 

(Hatályos 2000. január l-jétől 2000. december 31. napjáig) 

Ivóvízszolgálátás díja: 125 Ft/m 3 

Szennyvízelvezetés, szennyvíztisztítás és kezelés szolgáltatás díja: 
87,50 Ft/m 3 

(Fenti díjak a 12%-os ÁFÁ-t nem tartalmazzák.) 
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Utánpótlás edzők értékelése (3.) 
A serdülő „A" csapat, a C V S E U-15-ös kor

osztályának 1999/2000. bajnoki szezon őszi 
mérlegéről Szabó István edzó't kérdeztük. 

- Az elmúlt öt évben serdülő csapataim a 
sárvári csoportban elsők voltak. Abajnoki sze
zon végén minden évben - megyei szinten ren
dezett - ún. „rájátszáson" is kiválóan szere
peltek a játékosaim, melyet két bajnoki cím is 
jelez. Sok tehetséges játékost tudtam az ifi csa
pattal foglalkozó edzőkollégáimnak adni. A 
korosztályos versenyeztetés miatt általában 
két korosztállyal foglalkozom, az 1984. és 
1985. évek után született serdülő játékosok
kal. A bajnokságban U-15 a korosztály meg
jelölése - kezdte az értékelést az edző. 

- Az elmúlt bajnokságban a megyei e lső 
helyet kivívó csapatból összesen öt j á téko
som maradt. így a nyáron fel kellett tölte
nem a já tékoskeretet . Az utóbbi hat-hét év 
tudatos előkészítő képzése, valamint a kör
nyékbeli te lepülések játékos-megfigyelése 
révén a pótlást sikerült zökkenőmentesen 
megoldani. A csapattá, közösséggé formálást 
szerencsére segítette, hogy a gyerekek szí
vesen és rendszeresen jár tak edzésre. A csa
patjáték kialakítása bizonyos fokig a bajno
ki szezonra maradt, mivel csak néhány edző-
mérkőzést tudtunk játszani. Sokkal erősebb 
bajnokságba kerül tünk a felnőttek jóvoltá
ból mi is. Magasabb mércét kellett átugor
nunk. Kíváncsian vártam, sikerül-e jól sze
repelni azok ellen a csapatok ellen, ahol már 
komoly képzés folyik. A gyerekek hozzáál
lásán, felfogóképességén nagyon sok múlott . 
Az eredményeik és a bajnoki tabella arról 
árulkodik, hogy csak a PNB-s, NB l-es ser
dü lő csapatoktól ijedtek meg. 

n - K é t m é r k ő z é s t 
emelnék ki . Az egyik 
a Hévíz elleni, amikor 
tudatos csapatjáték
kal biztosan ver tük 
meg ellenfelünket. A 
másik a Z T E elleni, 
ahol az első félidőben 
a zalaiak csak azért 
vezettek 5:0-ra, mert 
túlságosan tisztelték Őket a mieink. A második 
félidő már a miénk volt, ugyanis 2 gólunkra csak 
1-gyel tudtak válaszolni. Bíztató volt, hogy a 
gólok ellenére a második félidőben bátran és 
sokszor ügyesen játszottak a gyerekek. 

A legtöbbet szerepelt já tékosok: Szűcs Gá
bor, Heiner Péter , Szakos Gergő, Lázár Gá
bor, Kecskemét i Péter , Szabó Gábor , Né
meth Balázs, Lendvai Gábor, Horváth Péter , 
Karádi Péter , Horváth Richárd, Simon Pé
ter, Szakos Balázs, Németh Róber t . Játszot
tak még: Tarczi Pál, Pongor Zol tán, Németh 
Bálint, Gyürüsi Zsolt, Győrök Márk, Sülecz 
Richárd. Dummel Dániel és Szabó Szilárd 
súlyos sérülés miatt ket tő, illetve négy mér
kőzésen szerepelt csak, holott tehetségük 
alapján helyük van a kezdőcsapatban. Simon 
Péter és Szabó Gábor gyakran szerepelt az 
i f i „ B " csapatban is. A gólok közül a legtöb
bet Simon Péter rúgta, összesen 19-et. 

A mérkőzések eredményei: CVSE-Hévíz 
4:1 (jó és bátor játék), CVSE-Haladás 2:8 (fé
lénk, harciasság nélküli já ték) , ZTE-CVSE 
6:2 (a 2. félidőben kiváló teljesítmény), E T O -
CVSE 14:0 (30 percig 0:0, utána KO az ijedt
ségtói), C V S E - M O T I M 5:2 (jó játék és tö
retlen küzdőszellem), Bük TK-CVSE 0:8 (ma
gabiztos győzelem, tudatos játékkal), CVSE-

MATÁV 0:5 (egyéni hibák miatt vesztettünk), 
Sárvár FC-CVSE 2:7 (biztos győzelem, köze
pes teljesítmény), Veszprém-CVSE 2:6 (mint 
az előző mérkőzésnél), Szentgot thárd-CVSE 
2:2 (kemény összecsapás), CVSE-Keszthely 
2:2 (jó mérkőzés, a végén figyelmetlenség). 

- Büszkék lehetnek az 5. helyezésükre. Az 
összes játékost csak dicsérni tudom, nem kell 
szégyenkezniük, Főleg azért, mert az első al
kalommal is bizonyították, hogy más megyék 
NB Il-es serdülői előtt járnak. Azonban biz
tosan ők is tudják, hogy sokat kell edzeni, ké
pezni magukat szüntelenül azért, hogy ered
ményt érjenek el és tehetségük kibontakoz
hasson. Ezút ta l sze re tném megköszönni a 
CVSE-nek, Antók Zoltánnak, az önkormány
zatnak, a Magyar Aszfalt Rt.-nek, a Kemélyép 
Kft.-nek, Balogh Zsoltnak, a Múllex Kft.-nek, 
az ÁFÉSZ-nek, az INNOWEST Kft.-nek, az 
É D Á S Z Rt.-nek a labdarúgó utánpótlásunk 
támogatását, az edzőkollegáimnak a munkám
hoz nyújtott segítségüket, az iskoláknak az 
előkészítést, és nem utolsó sorban a szülők
nek a sok türelmet és gyermekeik sportolásá
hoz nyújtott segítő tevékenységüket - fejezte 
be nyilatkozatát Szabó István. V. V 

Az U-15 tabellája 
1. ETO 11 11 - - 130-5 33 
2. MATÁV 11 9 1 ! 59-12 28 
3. ZTE ¡0 7 2 1 59-10 23 
4. Haladás 1 1 7 2 2 63-15 23 
5. Celldömölk 11 5 2 4 38-44 17 
6. Keszthely 11 5 1 5 50-31 16 
7. Hévíz 1 1 5 1 5 33-32 16 
8. Szentg. 11 4 1 6 22-51 13 
9. M O T I M 11 4 - 7 31-49 12 

10. Veszprém 1(1 1 - 9 9-62 3 
11. Sárvár 1 1 1 - 10 7-72 3 
12. Bük 1 1 1 - 10 8-128 3 

Virágüzletünkbe 
35 éves kortól, 

komoly gondolkodású, 
munkaszerető hölgyek 

jelentkezését várjuk eladó és 
koszorúkötő munkakörbe. 

Celldömölk, 
L Kossuth L.u. 13. Telefon: 

95/420-057 

ario Virágszalon 

Kóbor-Trans labdarúgótorna 
Február 6-án délelőtt 10 órától rúgta a labdát a 

Városi Sportcsarnokban az eredetileg Farsang Kupa, 
valójában I . Kóbor-Trans elnevezésű teremlabdarú
gó-torna mezőnye. A csapatok 25 perces mérkőzése
ken döntötték el a serleg sorsát. A végig remek han
gulatú és sportszerű tornán a döntő hozta a legkiéle-
zettebb küzdelmet. A Tetova-Ság-Trans-Antók-edzők 
mérkőzés a rendes játékidőben l:l-es döntetlent ho
zott. Az Ötperces hosszabbítás sem hozott döntést, 
így büntetőrúgások következtek, amiből a Tetova-Ság-
Trans csapata került ki győztesen. 

Az I . Kóbor-Trans Kupa végeredménye: 1. Tetova-
Ság-Trans (játékos-edző Berki László), 2. Antók-
edzok (játékos-edzó'Horváth József), 3. Major (já
tékos-edző Major András) . 

A torna gólkirálya: Tóth Róbert (Kóbor-Trans). 
A legjobb kapus: Pintér György (Antók-edzők). A 
torna legjobb mezőnyjá tékosa : Dobány G á b o r 
(Tetova-Ság-Trans). V V. 

Rock and roll 
Nem február 25-cn, hanem 26-án 13 órától ren

dezik a KMK-ban a rock and roll versenyt. 

CELL VAS KFT. VAS-MŰSZAKI BOLT 
Időben gondoljon a tavaszra! 

2000. évi friss vetőmagok 
megérkeztek! 

Baromfi, nyúl, sertés vitaminok, 
takarmány-kiegészítők 

kedvező áron. 
Várjuk kedves vásárlóinkat! 

Dr. Géf in t é r 5. 4 2 0 - 0 1 5 

FUTOR 160,-
ZEOVIT 240,-
ZEOLIT 290,-
Palántaföld: 3, 10, 20, 50 I 
Virágföld: 3,10, 20, 50 I 
Madáreledel, macskaalom. 
Metszőollók 750-6900,-
Ágvágó ollók, fűrészek, fűrészlapok. 
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Ü p © r t 
Az igazi kenyér visszahozta 

Az elmúlt nyáron az N B I I . rajtja előtt néhány nap
pal legalább akkora meglepetést okozott a szurkolók
nak, hogy Latyak Tamás Kőszegre távozott, mint az a 
hír, hogy a héten visszatért a már Marcaliban edző 
játékos. Mondhatnánk úgy is, hogy az igaz kenyér 
visszahozta a CVSE-Antók FC csapatához. Ez azt je
lenti, hogy a csapat tulajdonosa megbocsátott a „té
kozló fiúnak". Antók úr elmondása szerint döntésénél értékelte, hogy 
ha meggondolatlanul is hagyta cserben a csapatot, de Latyák Tamás 
korrektül, mindenről elszámolva távozott. A játékos gyorsan megbánta 
tettét és most fogadkozik, hogy nem okoz csalódást sem a vezetőknek, 
sem pedig a szurkolóknak, jó játékkal, sportszerű magatartással igyek
szik belopni magát újra mindenki szívébe. S hogy ez így is legyen, ezért 
szorgalmasan rója a köröket és készül a tavaszi rajtra. - tim -

Legfrissebb 
Asztalitenisz 

CVSE-MÁVÉPCELL H-Szom
bathelyi AK D*. 4:14 Celldömölk, 
NB III-mas férfi mérkőzés. A cell
dömölki csapatban Máthé betegen 
állt asztalhoz, és ez döntően befo
lyásolta a mérkőzés kimenetelét. 
Győztek: Máthé Gyula (1), Balázs 
Gyula (1), Tamás László (1) és a 
Balázs Gy-Szabó páros. 

F e b r u á r 12-én, szombaton a 
Gayer iskolában rendezik a CVSE-
MÁVÉPCELL-Győr i Széchenyi 
Főiskola NB Il-es mérkőzést. 

Atlétika 
A Városi Diáksport Bizottság 

szombaton rendezte meg a váro
si terematlétikai versenyt a sport
csarnokban. A versenyen öt isko
la több mint 120 versenyzője állt 
rajthoz. Az eredményeket a kö
vetkező számunkban közöljük. 

Öregfiúk torna Alsóságon 
F e b r u á r 20 -án az A l s ó s á g i 

Sportcsarnok ad otthont az Öreg
fiúk labdarúgó tornának. Csak az 
1965. december 31-ig születet t 
já tékosok léphetnek pályára. A 
nevezéseket a 06-30-2244-243-as 
telefonszámon várják. 

RENAULT Laguna 

Ha most vásárol 

RENAULT 
bármely verziójából, akkor használt, 

5 évesnél nem idősebb autóját 
értéke felett 

250.000 Ft-tal 
többért számítjuk be! 

Molnár & Molnár Kft. 
9500 Celldömölk, Tó u. 2. 9600 Sárvár, Hunyadi u. 13. 
Tel./Fax: 06/95/422-302 Tel/Fax: 06/95/326-302 

Mobil: 06/30/9979-170 

F e l e l ő s k i a d ó : M A K K O S I S T V Á N p o l g á r m e s t e r . «• F e l e l ő s s z e r k e s z t ő : B U R K O N L Á S Z L Ó . 
A s z e r k e s z t ő b i z o t t s á g t a g j a i : f H o r v á t h L a j o s ( ö r ö k ö s tag ) , K á l d o s G y u l a , K o v á c s N ó r a , 
M o l n á r G á b o r , Nagy A n t a l , N á d a s d y L a j o s ( n í v ó d í j a s ) , Tulok G a b r i e l l a , V ö l g y i L á s z l ó . 
• S z e r k e s z t ő s é g : 9500 C e l l d ö m ö l k , S z e n t h á r o m s á g tér t. • N y o m d a i e l ő k é s z í t é s : 
2A R e k l á m s t ú d i ó Kft. , Szombathely. N y o m á s ; A n t ó k Nyomda, C e l l d ö m ö l k . I S S N 0865-1175 

CELLDÖMÖLK V A R O S 
ÖNKORMÁNYZATÁNAK H E T I L A P J A 

C S A L J A 


